

Second Grade Newsletter



Meet the teachers of second grade. For the next few months we think it will be nice to introduce ourselves in our monthly newsletter. This month we will introduce the teachers of 306.



Mr. Andy Wong (left) I am a PS 42M Alum and have been teaching at PS 42 for many years. I consider myself a life long learner and am always trying to teach myself something new. My current goal is completing an upcoming Ultra Marathon Obstacle Course.



Hello, my name is Mr. Robert Cho (right). I am a Special Education teacher in class 2-306. I am excited to be a part of your child's educational journey to help them achieve their goals. I am looking forward to a wonderful year full of new adventures, discoveries, and watching my students grow each day. Among my favorite things are: playing musical instruments, waking up early, fitness, eating anything chicken, and chilling on my days off.

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
				1
4	5	6	7	8
11 Italian Heritage Day/Indigenous Peoples' Day, schools closed	12	13	14	15
18	19	20	21	22
25	26	27	28	29

Curriculum News
Reading: Students will apply reading strategies they have learned when reading independently.
Writing: Students continue to work on small moment writing.
Math: Students continue with Unit 1: Coins, Number Strings and Story Problems
SEL: Community and Diversity / Self-awareness

二年級通訊

October

認識二年級的老師們。我們將會在接下來幾個月的通訊中介紹自己！本月讓我們一起認識306的老師們。



Mr. Andy Wong (左)我是一名42小學的校友，並且在42小學任教多年。我認為我自己是一個終身學習的人，我也總是試著學習新事物。我現在的目標是完成一個即將到來的超級馬拉松障礙賽。

大家好，我是Mr. Robert Cho (右)。我是2-306班的特殊教育老師。我很高興能夠成為您孩子學習道路上的一份子，並幫助他們實現目標。我期待這一學年中充滿新的冒險與發現，並目睹我的學生日日進步。我喜歡的事有：彈奏樂器，早起，健身，吃雞肉，以及在不工作的時候放鬆自己。



星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
				1
4	5	6	7	8
11 原住民日 不上學	12	13	14	15
18	19	20	21	22
25	26	27	28	29

課程重點

閱讀: 學生們將把所學的閱讀技巧運用在獨立閱讀中。

寫作: 學生們會繼續學習如何寫一件小事。

數學: 學生們會繼續學習第一單元的內容: 硬幣, 多個數字的加減, 以及應用題。

社交情緒學習: 構建班級社區, 尊重班級多樣性, 自我意識。